

**Dagsorden bestyrelsesmøde Liv i Stubbekøbing (LIS)**  
**Onsdag d. 9.8.2023 kl. 18.30 – 20.30**

**Indkaldt:**

Anders Bondo (AB), Birgit Belling (BB), Casper Schneidereit (CS), Torben Winkler(TW), Preben Jensen(PJ),

Afbud fra: Jørgen

**Mødeleder: AB**

**Ref: TW**

1. Velkomst AB	
2. Godkendelse af referat fra 7/6 2023	Godkendt
3. Orientering fra formanden	<p>LIS har fået stålet de fleste af foreningens telte, så der nu kun er et tilbage hos roklubben.</p> <p>Foreningen har modtaget en donation fra Rosenhaven på borde, stole og telte.</p> <p>Jørgen har, på grund af personlige forhold, ønsket at udtræde med øjeblikkelig virkning.</p>
<p>4. opfølgning: <b>Status</b></p> <p>a. økonomi</p> <p>b. Rådhusgruppen og spørgsmålet om tilknytning til LIS</p> <p>c. Opdatering af hjemmesiden</p> <p>d. Rådhusgruppen har søgt Nordeafonden om 1 mio kr til at åbne Rådhuset.</p> <p>e. PJ har søgt 10.000 kr fra Kulturpuljen til Blue Rain koncerten i anlægget. Svar forventes i juni.</p> <p>f. CS læser udkastet til kommunalplanen og udarbejder et forslag til bestyrelsens input.</p> <p>g. Årets 'borger' i Stubbekøbing</p> <p>e. CS kontakter kommunen for muligheder omkring Viveca.</p>	<p>Emner som er diskuteret på LIS mødet d. 7/6</p> <p>a. Medlemmer som ikke har betalt er rykket for betaling. Hvis de ikke betaler, så fjernes de fra medlemslisten.</p> <p>b. Rådhusgruppens tilknytning blev diskuteret. Bestyrelsens anbefaler, at gruppen bliver et underudvalg under LIS.</p> <p>c. Hjemmesidens punkt 'Nyt' fjernes. Gammelt indhold under 'Grupper' fjernes og fremtidige grupper tilbydes at få vist evt. materiale her. Der etableres et nyt hovedpunkt med navn 'Rådhuset'.</p> <p>d. Forventes svar oktober</p> <p>e. Bevilget</p> <p>f. CS har udarbejdet et forslag og sendt det til bestyrelsen. Bestyrelsen forholder sig til det og svarer tilbage til CS snarest.</p> <p>g. BB rykker kommunen for svar.</p> <p>e. CS har fået oplyst, at Viveca skal kontakte sin egen sagbehandler. BB snakker med Viveca om det videre forløb.</p>
5. 'Projekt lejeplads'	<p>Punkt fra sidste møde. Et firma foreslår at bygge en lejeplads for voksne ved havnen og søger selv om penge til gennemførelsen. Materialet blev diskuteret på mødet. Firmaet inviteres til at præsentere projektet på et bestyrelsesmøde senere på året.</p>
6. Deltagere til Åben Rådhus	<p>AB efterlyste deltagere til indgå i Åbent Rådhus vagtplan. BB meldte sig og skriver sig på vagtplanen.</p>

7. Gennemførelse af initiativer	<p>Bestyrelsen fokus blev diskuteret. Det blev diskuteret, om fokus skulle være på en strategisk tilgang eller om fokus skulle ligge på deltagelse i aktuelle aktiviteter. Der var enighed om, at det er den strategiske indsats, der er foreningens berettigelse.</p> <p>Det blev aftalt at forsøge at lave en kontaktliste med mulige hjælpere til at gennemføre aktiviteter.</p> <p>CS laver en kontaktlisteformular og udstiller den på Stubbekøbing Avis og Vi Hjælper Hinanden.</p> <p>PJ foreslog at maile til alle medlemmer, når der er en konkret aktivitet, med en invitation til et møde med lidt forplejning for at snakke om forestående opgaver.</p>
8. Rain koncert – planlægning og annoncering	<p>Der blev aftalt følgende:</p> <ol style="list-style-type: none"> <li>1. AB henter 22 stole til orkestret på Tyreholmen</li> <li>2. BB opsætter flag i byen - både Dannebro samt vores Lovestorm flag på selve dagen</li> <li>3. BB /CS (udenfor Stubbekøbing)/PJ (efterskoler og havnen) opsætter plakater</li> <li>8. Roklubben står for indkøb og salg af drikkevarer og spiseligt</li> <li>9. AB, PJ, TW, Henrik Andersen og Rickard hjælper med teltopstilling og nedtagning – mødetid kl 10 på dagen anlægget</li> </ol>
9. Stubbekøbing filmen	<p>Når LIS hjemmeside er flyttet til ny plattform, så lægger TW filmen op på hjemmesidens forside</p>
11. Præsentation af en arbejdsgruppe, som gerne vil tilknyttes LIS	<p>Arbejdsgruppen præsenterede ideerne for bestyrelsen omkring en udvikling af stadionanlægget. Fordele og ulemper blev diskuteret. Arbejdsgruppen vil gerne tilknyttes LIS, som en arbejdsgruppe, men vil selv forestå alt arbejdet omkring projektet. Bestyrelsen er positiv overfor de fremlagte tanker og afventer videre fra arbejdsgruppen.</p>
12. Evt.	<p>AB deltager i Kulturel Samråds generalforsamling. Kommunen har bevilget pengene. LIS betaler evt. transporten.</p> <p>CS oplyste, at Folketidene har omtalt LIS's involvering i Forryktes Festival i pæne vendinger.</p>
13. Hvad skal med på næste dagsorden	<p>Halloween er der nogen, der holder det?</p> <p>Evaluering af koncerten med Blue Rain</p>